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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány olcsó ázsiai migránsmunkást terveznek behozni 
az országba a maxi-Dubaj megvalósításához?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban került nyilvánosságra, hogy Ön, valamint Thani bin Ahmed Al Zeyoudi, az Egyesült
Arab  Emírségek  külkereskedelmi  államminisztere  Budapesten  aláírták  a  maxi-Dubajról  szóló
szerződést. A szerződés értelmében komoly építkezés indulhat a jelenleg állami tulajdonú területen,
ahol most is vannak olyan bérlakások, amelyekből állami vállalat lakóinak kell rövid határidőre
kiköltözni.  Az építkezést  a  jelek  szerint  arab  vállalkozások fogják  végrehajtani,  hogy hozzájuk
köthető cégek és dolgozók népesítsék be a környéket.

Mindezekre tekintettel célszerűnek tartom tisztázni az építkezéssel kapcsolatban, hogy

• Hány olcsó ázsiai migránsmunkás érkezését tervezi az arab befektető az építkezés 
megvalósításához?

• Kapnak-e mentességet, vagy jár-e törvényi mentesség az arab befektetőknek az olcsó ázsiai
migránsmunkások behozatalára?

• Hol tervezik az érkező migránsmunkásokat elszállásolni?
• Miként fogja a Kormány megakadályozni, hogy az Egyesült Arab Emírségekben tapasztalt 

munkahelyi balesetek kiugró száma ne legyen tapasztalható hazánkban? 
 

Várom megtisztelő válaszát!
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